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Tjänstemannayttrande över medborgarförslag - 
skateboardpark i betong utomhus 

Sammanfattning av ärendet 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar den 6 april 2022, § 123 remittera 

medborgarförslaget – ”Skateboardpark i betong utomhus” till kultur – och 

fritidsförvaltningen för yttrande.  

Ärendebeskrivning 
Marcus Westerlund har lämnat in ett medborgarförslag om att platsen för en 

skateboardpark i betong, utomhus, ska planeras tillsammans och i samråd med 

skateboardåkarna i Köping. Marcus hänvisar till Köpings kommuns planer att i 

samband med utformningen av Kristinelunds sportfält, anlägga en skateboardpark i 

betong utomhus i Köping.  

Förslagsställaren är själv skateboardåkare, och menar att det finns bättre ställen för en 

skateboardpark än Kristinelunds sportfält. Marcus föreslår att skateparken kan 

placeras vid Römosse i närheten av Teknikbacken eller vid Köpingsån längs 

Brunnsvägen. Kostnaden för en skateboardpark i betong utomhus uppskattar Marcus 

till cirka åtta miljoner med möjlighet till att söka ett bidrag på fem miljoner.  

I samband med en liknande utredning år 2020 kontaktade förvaltningen Nord 

Skateparks, som då uppskattade kostnaderna för en utomhusskatepark till cirka fyra 

miljoner kronor. Förvaltningen förfogar inte över de platser förslagsställaren föreslår 

som placering av en skateboardpark. Kultur- och fritidsförvaltningen välkomnar alla, 

som vill och kan, i det pågående arbetet med utformningen av Kristinelunds sportfält. 

 

 

 

Anders Eriksson 

enhetschef anläggningar och föreningsstöd  

Kultur- och fritidsförvaltningen 

_____________________________________________________________ 

I ärendet har ett barnperspektiv beaktats 
Barnens bästa ska alltid komma i första hand. Kultur- och fritidsnämnden har beslutat 

att ta hänsyn till ett barnperspektiv i samband med handläggningen av nämndens 

ärenden och att följa barnkonventionens rekommendationer. 

Har barn och ungdomars bästa beaktats i ärendet? 

Ja ☒  Nej ☐ 


